
 

 

 
 
 
Anteckningar förda vid planeringskonferensen för Svenska Styrkelyftförbundet, SSF 
 
Datum: 2022.09.24 
Plats: Idrottens Hus, Örebro 
 
Närvarande  
För styrelsen 
Ordförande Levi Bergstedt  
Kassör Patrik Björk  
Sekreterare Sofia Kamlund  
Ledamot Karin Caesar  
Ledamot Thomas Wulffeld  
Ledamot Anna-Lena Bellqvist  
Ledamot Michal Marciniewski  
 
För kommittéerna 
Antidopingkommittén: Michael Törnberg, Josephine Hirvonen Werngren  
Tävlingskommittén: Thomas Wulffeld  
Redaktionskommittén: Niklas Ek, Karin Caesar, Anna-Lena Bellqvist  
Exekutive Domarkommittén: Patrik Björk, Anett Langva  
Parakommittén: Anett Langva, Patrik Björk  
Disciplinnämnden: Levi Bergstedt, Patrik Björk  
Elitkommittén: Thomas Wulffeld  
Valberedningen: Josef Eriksson, Josephine Hirvonen Werngren  
Utbildningskommittén: Carl Harju  
 
För arbetsgrupperna 
Databas och tävlingssystem: Cecilia Cederblad, Michal Marciniewski  
Kvalitetsledning: Carl Harju, Cecilia Cederblad  
 
Anställda i förbundet 
Idrottsutvecklare Anett Langva  
 
Frånvarande 
Veterankommittén:  Amit Sellberg 
 
Konferensen öppnandes  
Ordförande Levi Bergstedt inledde konferensen med att berätta vad fokuset för dagen är. 
 
Presentationsrunda 
Alla deltagare får presentera sig och den/de kommittée(r) de tillhör. Kommittéerna och 
gruppernas utmaningar lyftes fram.  
 
 



 

 

 
Diskussionsunderlag 
Konferensen diskuterade under rubrikerna:  

1. Svenskt styrkelyft i framtiden 
2. Det ideella engagemanget  
3. Gemensamma krafter, möjligheter och utmaningar 
4. Vart är vi på väg? 

 
Ett recept för en fungerande kommittée/grupp är: kompetens, autonomi, tillhörighet. 
 
Frågor som ställts som styrelsen, kommittéer och arbetsgrupper ska fundera på framåt:  

1. Vilken roll spelar min kommittée eller grupp i förbundets utveckling framåt? 
2. Hur bygger vi engagemang från att klova på flaket till att sitta i kommande styrelser?  
3. Hur kan vi, i varje forum, göra det enklare för varje medlem att förstå vad vi gör?  

 
Behövs det fler kommittéer/grupper eller behöver någon utökas personellt?  
En IT-kommittée kommer att behövas.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anteckningar fördes av Sofia Kamlund.   


